
ACTA DA SESIÓN ORDINARIA DA XUNTA DA ESCOLA TÉCNICA 
SUPERIOR DE ENXEÑEIROS DE CAMIÑOS, CANAIS E PORTOS DA 

UNIVERSIDADE DA CORUÑA, CELEBRADA O LUNS, DÍA 13 DE MARZO DE 
2017 ÁS 12:45 

 
De acordo co establecido na orde do día, a Xunta da Escola Técnica Superior de 
Enxeñeiros de Camiños, Canais e Portos da Universidade da Coruña constitúese en sesión 
ordinaria ás 12:50 horas do luns día 13 de marzo de 2017, coa seguinte orde do día: 
 
1. Aprobación de actas 
2. Informe do Director 
3. Presuposto de 2016: Peche do exercicio  
4. Presuposto de 2017 
5. Proposta de concesión das “Medallas 25 anos da Escola” 
6. Quenda aberta de intervencións 
 
ASISTEN OS SEÑORES: 
 

PROFESORES VINCULACIÓN PERMANENTE 
Álvarez García Julia 
Baldomir García Aitor 
Barrientos Rodríguez Víctor 
Carro López Diego 
Casteleiro Maldonado Manuel 
Eiras López Javier 
Fé Marques Jaime 
Fontán Pérez Arturo Norberto 
Fuentes García Luis 
Galán Díaz Juan José 
González Fonteboa Belén 
Hernández Ibáñez Santiago 
Herrador Barrios Manuel Francisco 
Martínez Lage Isabel 
Moret Bonillo Vicente 
Nárdiz Ortiz Carlos 
Navarrina Martínez Fermín Luis 
Nieto Mouronte Félix 
Nogueira Garea Xesús Antón 
Novales Ordax Margarita 
Orro Arcay Alfonso 
Paris López José 
Pena Mosquera Luis 
Peña Gonzalez Enrique 
Rdrez.-Vellando Fdez.-Carvajal Pablo 
Romera Rodríguez Luis Esteban 
Samper Calvete Francisco Javier 
Taboada Vázquez Raquel 

Varela García  Francisco Alberto 
Vasallo Rapela  Alejandro Manuel 
Vázquez Herrero Cristina Mercedes 
RESTANTES CATEGORÍAS PDI 
Couceiro Aguiar Iván 
Martínez Díaz  Margarita 
Ramírez Palacios Luis 
Rodríguez Pasandín  Ana María  
Rojo López Gemma 
ESTUDANTES  
Alonso Rodríguez Pablo 
Barro Prieto Rocío 
Benavides Cabezas Iván  
De lucio Alonso Mario 
García-Alén Lores Gonzalo 
Llorente Cuesta Víctor 
Prada Varela Alexandre Ismael 
Rodríguez Álvarez Iván 
Soriano Sutil Alejandro 
Sotelo Domínguez Luis 
Souto Amigo Alba 
Traseira Piñeiro Laura 
Vázquez Varela Miguel Ángel 
PERSOAL DE ADMINISTRACIÓN E SERVIZOS 
Calvo Fariña Juan Bautista 
Cartamil Obelleiro Carmen 
Cruz Viqueira María Pilar 
Recarey Buño María José 
Rivas Quelle  Cathaysa 
Romero Rozas Rubén 
Vázquez González Julia 

 
EXCUSAN: 
 
Pérez Pérez Ignacio 
Puertas Agudo Jerónimo 

 
Preside a sesión o Sr. Ignasi Colominas, Director da Escola. Actúa como secretario o Sr. 
Diego Carro. 
 

1. Aprobación de actas 
 
Apróbanse 
 

2. Informe do Director 
 
O Director da a benvida a este órgano ós novos compoñentes dos sectores estudantes, aos 
membros do profesorado non permanente e ao persoal de administración e servizos. 



 
Comeza explicando que un dos elementos a tratar no informe do director era o do PDA, 
que xa foi tratado na anterior reunión que foi monográfica sobre o tema. 
 
Respecto ao persoal, solo houbo unha incorporación, a de Marco Antonio Campo con un 
contrato de interino de substitución. Completáronse as eleccións dos órganos colexiados, 
que xa terán a nova forma trala reforma das estruturas académicas. 
 
Continúa explicando que tralo acto do mes de decembro o presidente da Xunta transmitiu 
o agradecemento polo acto e a felicitación polos 25 anos da Escola.  
 
Por último, comunica que no último torneo Intercamiños asistiron en total 75 estudantes e 
resultaron gañadores do trofeo de baloncesto.  
 

3. Presuposto de 2016: Peche do exercicio  
 
O Director presenta o documento de peche do exercicio para o exercicio 2016, detalla as 
diferentes partidas e os seus importes. 
Apróbase 
 

4. Presuposto de 2017 
 
O Director presenta o documento de presuposto, que ven dado pola reitoría. Fai a análise 
das diferencias co ano anterior. Vai detallando as diferentes partidas presupostarias.  
Apróbase 
 
Indica que como sempre se informará á comisión permanente sobre como se vai 
producindo o balance de ingresos e gastos. 
 

5. Proposta de concesión das “Medallas 25 anos da Escola” 
 
O Director explica a orixe da proposta de celebración dos 25 anos da Escola. Procede a 
explicar a motivación destas medallas, que se destinan a persoas e institucións que 
apoiaron a implantación, mantemento da institución e a súa potencialización.  
 
Procede a ler detalladamente a proposta e explicando as razóns polas que se considera 
importante a concesión de cada unha das medallas ás persoas ou institucións indicadas. 
 
Adicionalmente, o profesor Alberto Varela propón que tamén se faga entrega desta 
medalla á ONG Enxeñaría sen Fronteiras que desde sempre leva traballando na Escola.  
 
Intervén o profesor Enrique Peña, indicando que considera importante a realización dun 
acto de celebración dos 25 anos da Escola e sinala que lle houbese gustado que houbera 
un proceso participativo para establecer a proposta.  
 

Apróbase a proposta de concesión das medallas incluíndo a ONG Enxeñaría sen 
Fronteiras. 
 
 

6. Quenda aberta de intervencións 
 
 
Non hai intervencións. 
 
  
 
 
 
A sesión da Xunta de Escola finaliza ás 13:20 horas do luns 12 de marzo de 2017. 

 
 
 
Vº.Bº.                                                                             
Ignasi Colominas Ezponda                           Diego Carro López  
Director                    Secretario Académico  


